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Protokół Nr 8/10 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

 odbytego w dniu 5 listopada  2010 roku w sali narad  nr 15  
Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

___________________________________________________________________________ 
 
W posiedzeniu komisji, któremu przewodniczył Pan Wojciech Kulpa – przewodniczący 
komisji, udział wzięli członkowie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska wg. listy obecności 

stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu oraz zaproszeni gości– Wójt Gminy -Piotr 
Marciniak. 

Przewodniczący komisji – o godzinie 900 otworzył posiedzenie komisji i po powitaniu 
członków komisji i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 4 członków Komisji Rolnictwa, co wobec składu komisji 
wynoszącego 4 członków komisji przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
Przedstawił temat spotkania: 

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 
2. Informacja o realizacji remontu dróg i budżetu przeznaczonego na ten cel. 
3. Przygotowanie do sezonu zimowego (piasek, sól) na drogach i skrzyżowaniach 

gminnych. 
4. Sprawy bieżące, korespondencja. 
5. Oświadczenia i komunikaty. 

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 
 
Ad.2 i 3  
W punkcie dotyczącym informacji o realizacji remontu dróg i budżetu przeznaczonego na 
ten cel – na pytania członków komisji odpowiedzi udzielił Wójt Marciniak, Piotr Marciniak. 
Pieniądze zabezpieczone w budżecie gminy na rok 2010 r. zostały wykorzystane na budowę 
dróg w Bertowie i Koloni Święte oraz w Przypuście. Dodatkowo były remontowane 
doraźnie drogi gminne, nawożenie kamienia.  
W przygotowaniu do sezonu zimowego zakupiono piasek oraz sól. Została zabezpieczona 
kwota pieniędzy na zimowe utrzymanie dróg (odśnieżanie dróg). 
 
Ad.4 
W sprawach różnych radni zadawali pytania na temat oświetlenia dróg gminnych oraz 
przyłączeń do nowo budowanej sieci kanalizacyjnej . 
 
Ad.5 
W związku z wyczerpanym porządkiem obrad przewodniczący posiedzenia W.Kulpa 
zamknął posiedzenie - godz. 1200. 
 
Protokołował :                                                                                    Przewodniczący komisji: 
Wojciech Kulpa                                                                        
                

      Wojciech Kulpa                                                                              


